
Protokół Nr LVIlO
z LV sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 5 listopada 2010 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 13:30
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Zabłudowski
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
II Radni: wg załączonej listy obecności str. 4.1.
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych Gminy,
przewodniczący rad osiedli, sohysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności -
str. 12.-.fS
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji z dnia 11 października 2010 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Sokólskiemu.
8. Projekt uchwały w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunku dochodów

przez jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie o
systemie oświaty.

9. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr l w
Sokółce, przy ul. Sikorskiego 4, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.

10. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 2 w
Sokółce, Osiedle Zielone 5, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o tej
samej nazwie.

11. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 3 w
Sokółce, przy ul. Kresowej 73, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.

12. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 4 w
Sokółce, przy ul. Kołłątaja 22, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.

13. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 5 z
Oddziałem Żłobkowym w Sokółce, Osiedle Centrum 18, celem przekształcenia
w jednostkę budżetową o tej samej nazwie.

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z
budżetu Gminy Sokółka na zadania inne niż określone w ustawie o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie, sposób jej rozliczania oraz sposób
kontroli wykonywania zleconego zadania.



15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłaty za
świadczenia udzielone przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę
Sokółka.

16. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Sokółce oraz szczegółowych
warunków jego funkcjonowania.

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego
Gminy Sokółka na lata 2011-2015.

18. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2011r.

19. Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi na lata 2011 - 2014 r.

20. Projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji na sfinansowanie prac
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków.

21. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Sokółka w roku
szkolnym 2009/2010.

22. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
23. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady LV sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Radny A.Cydzik zapytał czy jest przygotowany projekt uchwały odnośnie objęcia ulgą w
podatku budynków w strefie konserwatorskiej.
Radny S.Kozłowski zwrócił uwagę że na ostatniej sesji został również przełożony punkt
dotyczący przekazania wodociągów dla MPWiK.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że odnośnie punktu dotyczącego ulgi w strefie
konserwatorskiej zostanie przygotowany projekt uchwały w trakcie trwania obrad i można się
nim zająć pod koniec obrad. Jeśli chodzi o przekazanie wodociągów dla MPWiK Burmistrz
nie przedkłada projektu uchwały w tej sprawie na dzisiejszą sesję.
Przewodniczący udzielił głosu dla Pana Janusz Biziuka.
Pan Janusz Biziuk poinformował ze został złożony obywatelski projekt uchwały w dniu 8
października 2010 r. i żeby został on wprowadzony do porządku obrad na 11 października w
trybie pilnym. Przewodniczący Rady zażądał opinii Radcy Prawnej odnośnie zgodności pod
względem formalno prawnym. Nie macie radni prawa nie wprowadzać go do porządku obrad
jeśli jest zgodny z prawem.
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że może być problem z podjętymi uchwałami które
mogą zostać dzisiaj wprowadzone bo radni musza otrzymać wcześniej projekt. Dodała, że
jeśli rada nie będzie wnosić żadnych sprzeciwień to punkt odnośnie ulg w podatku może
zostać wprowadzony. Jeśli chodzi o projekt grupy mieszkańców to zamiarem tej grupy jest
wprowadzenie zmian nad planem zagospodarowania przestrzennego i projekt uchwały musi
przejść określoną procedurę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek Radnego Cydzika odnośnie ulg w podatku w strefie konserwatorskiej.
Radni 18 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.



Punkt będzie realizowany jako 22 porządku obrad.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad.
Radni 18 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli porządek obrad.
Rada obradowała wg., następującego porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji z dnia 11 października 2010 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Sokólskiemu.
8. Projekt uchwały w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunku dochodów

przez jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie o
systemie oświaty.

9. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 1 w
Sokółce, przy ul. Sikorskiego 4, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.

10. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 2 w
Sokółce, Osiedle Zielone 5, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o tej
samej nazwie.

11. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 3 w
Sokółce, przy ul. Kresowej 73, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.

12. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 4 w
Sokółce, przy ul. Kołłątaja 22, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.

13. Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 5 z
Oddziałem Żłobkowym w Sokółce, Osiedle Centrum 18, celem przekształcenia
w jednostkę budżetową o tej samej nazwie.

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z
budżetu Gminy Sokółka na zadania inne niż określone w ustawie o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie, sposób jej rozliczania oraz sposób
kontroli wykonywania zleconego zadania.

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłaty za
świadczenia udzielone przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę
Sokółka.

16. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Sokółce oraz szczegółowych
warunków jego funkcjonowania.

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego
Gminy Sokółka na lata 2011-2015.

18. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2011r.

19. Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami
Pozarządowymi na lata 2011 - 2014 r.

20. Projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji na sfinansowanie prac
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków.



21. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gmmy Sokółka w roku
szkolnym 2009/2010.

22. Projekt uchwąły w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomości budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji
lub ich części.

23. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
24. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z LIV Sesji z dnia 11 października 2010 r.
Do dnia dzisiejszego do protokołu obrad z LIV Sesji nie wpłynęły uwagi.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z LIV Sesji Rady Miejskiej.
Radni 17 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli protokół z LIV Sesji.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacje zgłosili:
Radny S.Kozłowski zapytał odnośnie zgłoszonego wniosku o przebudowę ul. Kolejowej i
Wyszyńskiego i drugi wspólny z powiatem droga Sokółka - Stara Rozedranka, jakie jest
rozstrzygniecie? Drugie zapytanie odnośnie rozbudowy teleinformacyjnej Sokółka- Kuźnica-
Sidra, jakie jest rozstrzygniecie i kiedy realizacja projektu. Trzecie zapytanie odnośnie
obniżenia podatku dla MPEC z 2% na 0,0 l%, o ile procent wzrośnie od l stycznia taryfa na
centralne ogrzewanie?
Radny J.Panasiuk zapytał odnośnie równania dróg i układania chodników.
Radny A.Cydzik odczytał informację od Prokuratury Rejonowej zawiadomienie o wszczęciu
przestępstwa o nadużycie władzy przez Burmistrz Sokółki. Zapytał czy wiadomo coś w tej
sprawie, czy został ktoś przesłuchany?

Ad.S
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między, ~esjami przedstawił Burmistrz
Stanisław Małachwiej (sprawozdanie w załączeniu str.4.6.-:.J.ó oryginału protokołu)
Pytania do sprawozdania:
Radny L.Gutowski zapytał odnośnie drogi we wsi Norniki, jaka to droga?
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział że to droga przed wjazdem od Nornik w kierunku
Wojnach.
Radny S.Pałusewicz zapytał o współprace trans graniczną.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że będziemy składać wniosek z zakresu oświaty o
wyremontowanie jednego z przedszkoli jak również oświetlenia.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2010 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. d!1
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny S.Pałusewicz zwrócił uwagę, żeby ta kwota 70 tys. którą mamy przekazać na
wybudowanie chodnika przy cmentarzu przesunąć na wykonanie chodnika na Kryńskiej ale
od przejazdu kolejowego w stronę szkoły, gdyż ta cześć chodnika bardziej potrzebuje
remontu.



Radny S.Kozłowski zapytał odnośnie zapisu w budżecie na remont chodnika na ul.
Sikorskiego od ul. Piłsudskiego do Mickiewicza. Zapytał odnośnie projektu
"Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu". Postawił również wniosek o zdjęcie kwoty 45
tys. zł. przewidzianej do zwiększenia na inwestycje wykonania fontanny.
Radna C.Paszko zapytała odnośnie inwestycji na wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe i na
jakim etapie jest ta inwestycja.
Radny A.Cydzik zapytał jaki jest koszt utrzymania miesięcznego fontanny w Sokółce.
Radny S.Pałusewicz zapytał na jakim etapie jest wykonanie projektów na ul. Wodną
Nadrzeczną· ?
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że zwiększana ta kwota była dlatego że trzeba było
zapłacić za projekt fontanny i również za oświetlenie.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki wyjaśnił, że odnośnie budowy Sali gimnastycznej ZSl zostanie
wykonani inwestor zastępczy i zostanie podpisana umowa. Odnośnie chodnika na ul.
Sikorskiego, na odcinku od Kopernika od Mickiewicza ta część zostanie przesunięta do
wykonania na przyszły rok bo była wykonywana inwestycja MPEC. Odnośnie wodociągu
Roski Małe, dokumentacja została złożona na pozwolenie na budowę. Odnośnie ul.
Nadrzecznej, jest to trudna ulica ze względu na rodzaj gruntów i własność gruntów.
Dokumentacja jest wykonana nie mamy pozwolenia na budowę. Na części ulicy będzie asfalt
a na drugiej części będzie kostka. Inwestycja jest podzielona na dwa etapy do wykonania w
przyszłym roku. Odnośnie ul. Wodnej został ogłoszony przetarg na wykonanie pierwszej
części, parking przy ośrodku wraz z jezdnią.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie projektu "Wykluczeniu Cyfrowemu" umożliwi 500
mieszkańcom dostęp do Internetu, zostaną zakupione komputery i karty sieciowe.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Kozłowskiego o nie zwiększanie o
kwotę 45 tys. zł. inwestycji wykonania fontanny ..
Radni 7 głosami "za" przy 8 "przeciw" a 4 "wstrzymujących się" odrzucili wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr LV/436/10

w zal. str.2{2-4i
Ad.7
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. .4/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/4~7/10

w zał.str. :l.~
Ad.S
Projekt uchwały w sprawie gromadzenia na wydzielonym rachunku dochodów przez
jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie o systemie oświaty
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz. C;
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. .'19



Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str .. -r;.1
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/~8/!9.:

w zał. str .. 2~-57 7

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 1 w Sokółce,
przy ul. Sikorskiego 4, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o tej samej nazwie
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opin~ .~omisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str ... '7. .7
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV~439g~

w zał. str .. ~[-

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 2 w Sokółce,
Osiedle Zielone 5, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o tej samej nazwie.
Opitp~ Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str .. -.V
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/440/~O

w zał. str . .!7:S-·

Ad. H
Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 3 w Sokółce,
przy ul. Kresowej 73, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o tej samej nazwie.
OpinJ,~łomisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str ..C- ••
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/441110

w zał. str .. c.~.[~



Ad. 12
Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 4 w Sokółce,
przy ul. Kołłątaja 22, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o tej samej nazwie.
Opinia, Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str ..6.7'
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/41-2/~f

w zał. str .. fi.t; - 'c

Ad. 13
Projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego- Przedszkola Nr 5 z Oddziałem
Żłobkowym w Sokółce, Osiedle Centrum 18, celem przekształcenia w jednostkę budżetową o
tej samej nazwie.
Opinjałomisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str ..v..
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/4~3/J.l,Q

w zał. str. lid:-6 l.J

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu
Gminy Sokółka na zadania inne niż określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i
o wolontariacie, sposób jej rozliczania oraz sposób kontroli wykonywania zleconego zadania
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin. ,_
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str ..re}
Opinia Komisji Infrfl~ktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str:l1.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/~;ł~~l~~

w zał. str .. :li· -t J



Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia
udzielone przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Sokółka przedstawił
Sekretarz Zbigniew Tochwin.
~:i.~6'Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/~4§/10

w zał. str ... 't.1~

Ad.l6
Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego w Sokółce oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Opi~/Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str .. "O
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/446~~-1

w zał. str.. t.cJ ~

Ad.l7
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy
Sokółka na lata 2011-2015 przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki wraz z
autopoprawką· --7

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .etć-
Opinia Komisji Infr~Jruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str.d::7
Opi1,1łaKomisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str.i4
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał.str./:5
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy l "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr LV/44.7/l0,,,?

w zał. str. 1.6.- g~
Ad.l8
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2011r. przedstawił
Sekretarz Zbigniew Tochwin.



Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
Cfc;')str ..... ,-,~

Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/448/l. O ( ...q!' 5r;{(w zał. str.. n ••!-/1 ./...-J

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na lata
2011 - 2014 r. przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Opinia. K.flPlisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str./.In)
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV/~~/lP_ /, _

w zał. str. ..-;7..~,{ ~ ./ lf
Ad.20
Projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .. <l1Y
Opini/aĄomisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str.~!../;!
Radna B.Łazarewicz zapytała Radcy Prawnej czy uchwała jest zgodna pod względem
formalno prawnym.
Radca Prawny D.Kowalczyk potwierdziła, że uchwała na dzień dzisiejszy jest zgodny z
prawem, bo parafia uzupełniła wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr LV14 0/10c;aw zał. str ..... /.:J

Ad.2l
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gmmy Sokółka w roku szkolnym
2009/2010.
Opinia~misji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str.:1.CJC
Dyskusji nie było.



Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od
nieruchomości budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji lub ich części.
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za tym żeby projekt
rozpatrywać bez kierowania na komisje.
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w zał. str. d. 0-/
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr LV/45Jlj,O

w zał. str. db~

Ad.23
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz Stanisław Małachwiej na zapytanie radnego Kozłowskiego odpowiedział, że w
rankingu "schetynówek" nie ma ani gminy Sokółka ani Powiatu Sokólskiego w tym rankingu
przyznającym dofinansowanie. Odnośnie zapytania radnego Cydzika odpowiedział, że nic nie
wie w tej sprawie.
Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczebiot odpowiedział odnośnie projektu budowy sieci
szerokopasmowej, projekt nie został przyznany do realizacji.

Ad.24
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący poinformował o pismach które wpłynęły od ostatniej seSJI do
Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Zabłudowski wraz z Burmistrzem Stanisławem
Małachwiejem podziękowali Radnym Rady Miejskiej, pracownikom Urzędu Miejskiego za
wspólną pracę w trakcie trwania kadencji.

Przewodniczył
Jan Zabłudowski


